

# **PROFESSIONAL** CONFERENCE **AUDIO EQUIPMENT**



Vaxden Audio Technology Co.,Ltd. Is a high-tech enterprise integrating r&d, production and sales. Develop and produce high performance and innovative conference system equipment with international product design concept.

The company's main products include: wired digital conference system, wireless digital conference system, wireless conference microphone, professional conference microphone, etc.

The company has been adhering to the independent innovation and product di erentiation development strategy, the products are independent intellectual property rights, and obtained a number of patents including utility model patents and appearance patents. After years of development, accumulated rich EXPERIENCE in OEM/ODM, adhering to the enterprise spirit of "only to improve the quality of meetings", force casting high-quality products, and the majority of customers to achieve winwin cooperation, excellence and dreams.

恩平市沃电电子科技有限公司是一家集研发、生产、销售为一体的高新技术企业。开发生产具有国际产品设计理念的高性能、创新型会议系统设备。

公司主要产品有:有线数字会议系统、无线数字会议系统、无线会议话筒、专业会议话筒等。

公司一直坚持自主创新和产品差异化发展战略,产品拥有自主知识产权,并获得了实用新型专利、外观专利等多项专利。经过多年的发展,积累了丰富的OEM/ODM经验,秉承"只有提高会议质量"的企业精神,力铸精品,精益求精,竭诚希望与广大新老客户合作双赢,共创美好未来!



高端触屏全数字有线会议系统 High-end Touch Screen Digital Wired Conference System 01-02 VCS-HR86 SERIES 全数字有线全功能会议系统 Digital Voting&Camera Tracking Conference System 03-08 VCS-HR63 SERIES 全数字无线有线双传输会议系统 Wired & Wireless Dual Transmission Conference System 09-13 VCS-WH36 SERIES 5G高端数字无线有线双传输会议系统 5G High-end Digital Wireless & Wired Dual Transmission Conference System 14-18 VCS-DG5680 SERIES 高端有线48V幻象供电会议话筒 High-end Wired 48V Phantom Power 19-20 Conference Microphone VCS-D68 SERIES 真分集四通道无线智能视像跟踪混音系统 Wireless Intelligent Camera Tracking Mixing System 21-23

VCS-W2800 SERIES

# VCS-HR86 SERIES

高端触屏全数字有线会议系统



#### VCS-HR8630M Features

- 采用5寸全视角IPS电容触摸屏,直观显示和方便调节系统的各项参数
- 支持USB录音,高保真WAV格式输出
- 具有3组RJ45及4路8芯话筒接口
- 支持申请模式、先进先出等多种发言模式
- 发言人数可设置1-8人,主席单元不受限制
- 具有会议服务功能,发言单元可申请茶水、咖啡、纸、笔、服务人员等服务
- 内置32段均衡音频处理
- 支持TCP/IP网络化管理,支持谷歌Android/微软Windows系统 操作
- 具有多路232和485控制接口,支持连接摄像头、高清矩阵和中 控系统
- 具有多路音频输出,方便连接扩声系统及录播系统
- 支持HDMI切换和DANTE(选配)

- With 5 inch full-view IPS capacitive touch screen, intuitive display and easy adjustment of system parameters.
- Support USB recording, high-fidelity WAV format output.
- With 3 groups of RJ45 and 4-way 8-pin microphone interfaces.
- Support multiple speech modes.
- The number of speakers can be set to 1-8, and the chairman unit is not limited.
- With conference service function, speaking unit can apply for tea, coffee, paper, pen, service personnel and other services.
- Built-in 32-band equalized audio processing.
- Support TCP/IP network management, Support Android / Microsoft Windows system operation.
- With multi-channel 232 and 485 control interface, support to connect cameras, high-definition matrix and central control system.
- With multi-channel audio output, it is convenient to connect sound reinforcement system and recording and broadcasting system.
- Support HDMI switch and DANTE (optional).



#### VCS-HR86 SERIES

#### Features 高端触屏全数字有线会议系统

- 金属面板设计,整体高档庄重,符合现代审美标准
- 专业高保真电容咪芯,拾音灵敏、语音清晰,带宽达到 20Hz~20KHz
- 可搭配压铸式铝合金多菱角方形麦克风,双备份设计
- 话筒头部带双色发言灯环,单元发言时灯环为常亮红色,单元申请发言时灯环为常亮绿色
- 话筒开关可选择触摸开关或机械开关,待机未按时图 案常亮发光绿色,按下后图案常亮发光红色,并自带 颜色切换功能
- 触摸开关和触摸屏采用一体触摸镜面,无机械按键 声,寿命长,并具防水功能
- 采用4寸电容高清IPS触摸屏,显示内容清晰
- 具有屏保功能,并最少可选择6个屏保画面
- 内置5段均衡音频处理
- 支持多种会议服务
- 主席可发起表决及签到功能

- Metal panel design, overall high-grade and solemn, modern aesthetic standards.
- Professional high-fidelity capacitor microphone, sensitive pickup, clear voice, bandwidth up to 20Hz ~ 20KHz.
- Can be paired with Die-cast alloy multi-diamond square microphone, double backup design
- The microphone head has a two-color speaking light ring, the light ring is always red when the unit speaks, and the light ring is always green when the unit requests to speak.
- Provide touch switches or mechanical switches, the pattern is always bright green when standby, the pattern is always bright red after pressing, and also has color switching function.
- The microphone touch switch and touch screen adopt an integrated touch mirror, no mechanical button sound, long life, and waterproof function.
- With 4-inch capacitive IPS touch screen, the display content is clear.
- With screensaver function, and at least 6 screensavers can be selected.
- Built-in 5-band equalized audio processing.
- Support multiple conference services.
- The chairman can initiate voting and sign-in functions.



VCS-HR863V-C/D (F-MG06黑)



VCS-HR863V-C/D (F-MG02)



VCS-HR8630C/D



VCS-HR8638C/D

#### Digital Voting&Camera Tracking Conference System

# VCS-HR63 SERIES

#### 全数字有线全功能会议系统



#### VCS-HR6330M Plus Features

- 采用4.3寸全视角IPS电容触摸屏,直观显示和方便调节系统的各项参数
- 支持USB录音,高保真WAV格式输出
- 具有4组RJ45及4路8芯话筒接口
- 支持申请模式、先进先出等多种发言模式
- 发言人数可设置1-8人,主席单元不受限制
- 具有会议服务功能,发言单元可申请茶水、咖啡、纸、笔、服务人员等服务
- 内置5段均衡音频处理
- 支持TCP/IP网络化管理,支持谷歌Android/微软Windows系统操作
- 具有多路232和485控制接口,支持连接摄像头、高清矩阵 和中控系统
- 具有多路音频输出,方便连接扩声系统及录播系统
- 支持HDMI切换(选配)

- With 4.3 inch full-view IPS capacitive touch screen, intuitive display and easy adjustment of system parameters.
- Support USB recording, high-fidelity WAV format output.
- With 4 groups of RJ45 and 4-way 8-pin microphone interfaces.
- Support multiple speech modes.
- The number of speakers can be set to 1-8, and the chairman unit is not limited.
- With conference service function, speaking unit can apply for tea, coffee, paper, pen, service personnel and other services.
- Built-in 5-band equalized audio processing.
- Support TCP/IP network management, Support Android / Microsoft Windows system operation.
- With multi-channel 232 and 485 control interface, support to connect cameras, high-definition matrix and central control system.
- With multi-channel audio output, it is convenient to connect sound reinforcement system and recording and broadcasting system.
- Support HDMI switch (optional).



#### Digital Voting&Camera Tracking Conference System

# VCS-HR63 SERIES

#### 全数字有线全功能会议系统

#### **Features**

- 时尚外观设计,整体高档庄重,符合现代审美标准
- 专业高保真电容咪芯,拾音灵敏、语音清晰,带宽达到 20Hz~20KHz
- 话筒头部带双色发言灯环,单元发言时灯环为常亮红色,单元申请发言时灯环为常亮绿色
- 话筒开关可选择触摸开关或机械开关,待机未按时图 案常亮发光绿色,按下后图案常亮发光红色,并自带 颜色切换功能
- 多种显示屏选择,显示内容清晰
- 支持多种会议服务

- Fashion design, overall high-grade and solemn, modern aesthetic standards
- Professional high-fidelity capacitor microphone, sensitive pickup, clear voice, bandwidth up to 20Hz ~ 20KHz.
- The microphone head has a two-color speaking light ring, the light ring is always red when the unit speaks, and the light ring is always green when the unit requests to speak.
- Provide touch switches or mechanical switches, the pattern is always bright green when standby, the pattern is always bright red after pressing, and also has color switching function.
- Multiple display screens for choosing, the display content is clear
- Support multiple conference services.



VCS-HR6333C/D

# VCS-HR63 SERIES



VCS-HR632G-C/D (FMG06银)



VCS-HR632G-C/D (FMG06黑)



05

#### Digital Voting&Camera Tracking Conference System

# VCS-HR63 SERIES



VCS-HR6323C/D (FMG06黑)



VCS-HR6323C/D (FMG06黑)无屏



VCS-HR6323C/D



VCS-HR6323C/D无屏

# VCS-HR63 SERIES



VCS-HR632V-C/D (FMG06黑)



VCS-HR6320C&D (FMG02)



VCS-HR6320C/D



VCS-HR632V-C/D无屏

# VCS-HR63 SERIES



#### VCS-WH36 SERIES

#### 全数字无线有线双传输会议系统



#### VCS-WH3620M Features

- 采用4.3寸全视角IPS电容触摸屏,直观显示和方便调节系统的 各项参数
- 支持USB录音,高保真WAV格式输出
- 具有20组固定的频率通道,可在同一场所使用多套无线系统, 也可避免与会场其他无线产品的互相干扰
- 每套系统可支持200个无线会议单元,同时发言人数可设定为 1-6人,最大支持6个主席同时发言
- 兼容有线会议单元同时使用,支持话筒单元热插拔,具有1组 RJ45及1路8芯话筒接口
- 支持申请模式、先进先出等多种发言模式
- 具有会议服务功能,发言单元可申请茶水、纸笔、帮助等服务
- 支持高低音调节
- 具有多路232和485控制接口,支持连接摄像头、高清矩阵和中 控系统
- 具有多路音频输出,方便连接扩声系统及录播系统
- 支持HDMI切换和DANTE(选配)
- 传输距离为:室内60米,室外100米。

- With 4.3 inch full-view IPS capacitive touch screen, intuitive display and easy adjustment of system parameters.
- Support USB recording, high-fidelity WAV format output.
- With 20 sets of optional channels, 20 sets of systems can be used simultaneously, easily avoid all kinds of interference.
- Microphones in one system up to 200 units, 6 microphones can be turned on at the same time, up to 6 chairman units speak at the same time.
- Compatible with the simultaneous use of wired conference units, supports hot-plugging of microphone units, and has 1 set of RJ45 and 1 8-pin microphone interface.
- Support multiple speech modes.
- With conference service function, speaking unit can apply for tea, pen, help services.
- Support treble and bass adjustment.
- With multi-channel 232 and 485 control interface, support to connect cameras, high-definition matrix and central control system.
- With multi-channel audio output, it is convenient to connect sound reinforcement system and recording and broadcasting system.
- Support HDMI switch and DANTE (optional).
- Transmission distance is: indoor 60 meters, outdoor 100 meters.



# VCS-WH36 SERIES

全数字无线有线双传输会议系统



#### VCS-W3620Mi Features

- 采用2.69寸全视角IPS显示屏,直观显示和方便调节系统的各项 参数
- 支持USB录音,高保真WAV格式输出
- 具有20组固定的频率通道,可在同一场所使用多套无线系统, 也可避免与会场其他无线产品的互相干扰
- 每套系统可支持200个无线会议单元,同时发言人数可设定为 1-4人,最大支持4个主席同时发言
- 支持申请模式、先进先出等多种发言模式
- 具有会议服务功能,发言单元可申请茶水、纸笔、帮助等服务
- 支持高低音调节
- 具有多路232和485控制接口,支持连接摄像头、高清矩阵和中 控系统
- 具有多路音频输出,方便连接扩声系统及录播系统
- 传输距离为:室内60米,室外100米。

- 2.69-inch full-view IPS TFT screen, intuitive display and easy adjustment of system parameters.
- Support USB recording, high-fidelity WAV format output.
- With 20 sets of optional channels, 20 sets of systems can be used simultaneously, easily avoid all kinds of interference.
- Microphones in one system up to 200 units, 4
  microphones can be turned on at the same time, up to 4
  chairman units speak at the same time.
- Support multiple speech modes.
- With conference service function, speaking unit can apply for tea, pen, help services.
- Support treble and bass adjustment.
- With multi-channel 232 and 485 control interface, support to connect cameras, high-definition matrix and central control system.
- With multi-channel audio output, it is convenient to connect sound reinforcement system and recording and broadcasting system.
- Transmission distance is: indoor 60 meters, outdoor 100 meters.

# VCS-WH36 SERIES

#### 全数字无线有线双传输会议系统

#### **Features**

- 时尚设计,整体高档庄重,符合现代审美标准
- 专业高保真电容咪芯,拾音灵敏、语音清晰,带宽达到 20Hz~20KHz
- 话筒头部带双色发言灯环,单元发言时灯环为常亮红色,单元申请发言时灯环为常亮绿色
- 话筒开关可选择触摸开关或机械开关,待机未按时图案常亮 发光绿色,按下后图案常亮发光红色,并自带颜色切换功能
- 多种显示屏选择,显示内容清晰
- 支持多种会议服务
- 内置高性能锂电池,自带TYPE-C接口,可以边充电边使用
- 超低功耗电路设计,连续发言时间不少于8小时,待机时间不 少于12小时
- 单元采用UHF无线技术传输音频及控制信号,F有效通信距 离为:室内50米室外90米

- Fashion design, overall high-grade and solemn, modern aesthetic standards
- Professional high-fidelity capacitor microphone, sensitive pickup, clear voice, bandwidth up to 20Hz ~ 20KHz
- The microphone head has a two-color speaking light ring, the light ring is always red when the unit speaks, and the light ring is always green when the unit requests to speak
- Provide touch switches or mechanical switches, the pattern is always bright green when standby, the pattern is always bright red after pressing, and also has color switching function
- Multiple display screens for choosing, the display content is clear
- Support multiple conference services
- Built-in high-performance lithium battery, with TYPE-C interface, support charging while using
- Ultra-low power circuit design, continuous speaking time is not less than 8 hours, standby time is not less than 12 hours
- Operation distance up to 90 meters with the best condition, 50 meters in normal condition







VCS-W362G-C/D

# VCS-WH36 SERIES

全数字无线有线双传输会议系统



VCS-W362V-C/D (FMG06黑)



VCS-W3620C/D (FMG02)



VCS-W362V-C/D

VCS-W3620C/D

# VCS-WH36 SERIES

全数字无线有线双传输会议系统





#### VCS-DG5680 SERIES

5G高端数字无线有线双传输会议系统



#### VCS-DG5680M Features

- 采用全数字会议技术,基于数字网络架构开发,可实现一线 网线传输64路音频及各类信息,同时支持有线会议和无线会 议。
- 采用4.3寸800\*480全视角IPS电容触摸屏,直观显示和方便调节系统的各项参数,并支持中、英、俄、法文多种语言任意切换显示。
- 支持USB录音,高保真WAV格式输出
- 系统最大支持5300台有线会议单元和300台无线会议单元, 最大支持8个有线会议单元和6个无线会议单元同事发言。
- 支持申请模式、先进先出等多种发言模式
- 具有会议服务功能,发言单元可申请茶水、纸笔、帮助等服务
- 系统具有发起会议签到、表决、选举、评级、满意度、自定义等功能,配合PC软件可以实现更多方式的投票表决
- 采用高性能DSP数字音频处理技术,支持16路音频矩阵、啸叫抑制、10段EQ调节、音量dB值调节、延时器调节的功能。
- 具有多路232和485控制接口,支持连接摄像头、高清矩阵和中控系统
- 具有16通道有线、无线角色分离输出模式,可使有线或无线 话筒根据ID号独立输出,最大支持≥128路有线话筒或无线 话筒独立音频输出,并支持通过录音软件实现每个话筒独 立录音、或语音转写设备对接实现角色分离。
- 支持HDMI切换和DANTE(选配)

- Adopting all-digital conference technology, developed based on digital network architecture, it can realize the transmission of 64-channel audio and various information in one network cable, and support wired and wireless conferences at the same time.
- With a 4.3-inch 800\*480 full-view IPS capacitive touch screen to intuitively display and conveniently adjust the system's parameters, and supports arbitrary switching of Chinese, English, Russian, and French languages.
- Support USB recording, high-fidelity WAV format output.
- The system supports a maximum of 5,300 wired conference units and 300 wireless conference units, and supports a maximum of 8 wired conference units and 6 wireless conference units speaking at the same time.
- Support multiple speech modes.
- With conference service function, speaking unit can apply for tea, pen, help services.
- The system has functions such as initiating conference signin, voting, election, rating, satisfaction, customization, etc., and with PC software, more voting methods can be realized.
- Adopting high-performance DSP digital audio processing technology, it supports 16-channel audio matrix, howling suppression, 10-band EQ adjustment, volume dB value adjustment, and delay adjustment.
- With multi-channel 232 and 485 control interface, support to connect cameras, high-definition matrix and central control system.
- With 16-channel wired and wireless role separation output mode, which can make wired or wireless microphones output independently according to ID numbers, and supports ≥128 independent audio outputs of wired microphones or wireless microphones, and supports independent recording of each microphone through recording software, or voice transcription equipment docking to achieve role separation.
- Support HDMI switch and DANTE (optional).



#### VCS-DG5680 SERIES

5G高端数字无线有线双传输会议系统

无线数字AP发射器



VCS-W5680M-AP



#### W5680M-AP Features

- 兼容802.11a/ an / ac /Wave 2, 支持MU-MIMO, 允许AP同时接收多个终端发送数据, 整机最大传输速率可达1.601Gbps
- 支持OFDMA空间复用技术和1024QAM调制解调算法
- 上行链路采用千兆以太网端口,突破了传统百兆速率的限制,使有线口不再成为无线接入的速率瓶颈。
- 通过虚拟无线接入点 (Virtual AP) 技术, 最多可提供32个 ESSID, 不同SSID之间互相隔离的
- 支持WPA3安全协议,使会议内容更具保密性更安全。
- 支持80/160MHz的高带宽频段
- 支持本地供电与PoE远程供电
- ●产品外观美观大方,安装方便,适用于吸顶、壁挂以及桌面放装。

- Compatible with 802.11a/an/ac/Wave 2, supports MU-MIMO, allows AP to receive data sent by multiple terminals at the same time, and the maximum transmission rate of the whole machine can reach 1.601Gbps.
- Supports OFDMA spatial multiplexing technology and 1024QAM modulation and demodulation algorithm.
- The uplink uses a Gigabit Ethernet port, breaking through the limitation of traditional 100M rate, so that the wired port is no longer a rate. bottleneck for wireless access.
- Through the virtual wireless access point (Virtual AP) technology, up to 32 ESSIDs can be provided.
- Support WPA3 security protocol to make meeting content more confidential and secure.
- Support 80/160MHz high-bandwidth frequency band.
- Support local power supply and PoE remote power supply.
- The product has a beautiful appearance and is easy to install. It is suitable for ceiling, wall and desktop installation.

# VCS-DG5680 SERIES

5G高端数字无线有线双传输会议系统

#### **Features**

- 时尚设计,整体高档庄重,符合现代审美标准
- 专业高保真电容咪芯,拾音灵敏、语音清晰,带宽达到 20Hz~20KHz
- 话筒头部带双色发言灯环,单元发言时灯环为常亮红色,单元申请发言时灯环为常亮绿色
- 话筒开关可选择触摸开关或机械开关,待机未按时图案常亮 发光绿色,按下后图案常亮发光红色,并自带颜色切换功能
- 多种显示屏选择,显示内容清晰
- 采用无线5GWIFI传输技术及128位AES加密技术,支持WPA/WPA2 无线安全技术,防止窃听和非授权访问,提供更高的会议系统机密性
- 具有简约的TYPE-C设置SSID、密码功能,保证扩展系统时不 会连接错误的AP。
- 内置高性能DSP处理器对音频进行5段均衡处理、降噪处理, 使声音清晰透彻
- 支持多种会议服务
- 内置高性能锂电池, 自带TYPE-C接口, 可以边充电边使用
- 超低功耗电路设计,连续发言时间不少于8小时,待机时间不 少于12小时

- Fashion design, overall high-grade and solemn, modern aesthetic standards
- Professional high-fidelity capacitor microphone, sensitive pickup, clear voice, bandwidth up to 20Hz ~ 20KHz
- The microphone head has a two-color speaking light ring, the light ring is always red when the unit speaks, and the light ring is always green when the unit requests to speak
- Provide touch switches or mechanical switches, the pattern is always bright green when standby, the pattern is always bright red after pressing, and also has color switching function
- Multiple display screens for choosing, the display content is clear
- Adopting wireless 5G WIFI transmission technology and 128 bit AES encryption technology, supporting WPA/WPA2 wireless security technology, prevent eavesdropping and unauthorized access, provide higher conference system confidentiality
- SSID and password function can be set by TYPE-C or buttons on the side, ensuring that the system will not connect to the wrong AP when expanding.
- Built in high-performance DSP processor to perform 5band equalization and noise reduction on the audio to make the sound clear and thorough;
- Support multiple conference services
- Built-in high-performance lithium battery, with TYPE-C interface, support charging while using
- Ultra-low power circuit design, continuous speaking time is not less than 8 hours, standby time is not less than 12



VCS-W568G-C/D

VCS-W568G-C/D (FMG06银)



VCS-W568G-C/D (FMG02)

#### VCS-DG5680 SERIES

5G高端数字无线有线双传输会议系统



VCS-W568V-C/D (FMG06黑)



VCS-W5680C/D (FMG02)



VCS-W5680C/D

VCS-W568V-C/D

# VCS-DG5680 SERIES

5G高端数字无线有线双传输会议系统



VCS-W5682C/D (FMG06黑)



VCS-W5682C/D (FMG02)



VCS-W5682C

VCS-W5682D

#### High-end Wired 48V Phantom Power Conference Microphone

# VCS-D68 SERIES

#### 高端有线48V幻象供电会议话筒

- 金属面板设计,高端时尚
- 驻极体超心形指向性话筒,拾音清晰
- 话筒开关可选择触摸开关或机械开关, 待机未按时图 案常亮发光绿色,按下后图案常亮发光红色,并自带 颜色切换功能
- 可选配鹅颈或方形话筒,话筒头部带发言灯环
- 超强抗手机干扰能力

- Metal panel design, high-end and fashionable
- Electret super cardioid directional microphone
- Provide touch switches or mechanical switches, the pattern is always bright green when standby, the pattern is always bright red after pressing, and also has color switching function
- Optional gooseneck or square microphone with speech light ring on the microphone head
- Super anti-interference ability of mobile phones



D68 SPEECH4













# High-end Wired 48V Phantom Power Conference Microphone

# VCS-D68 SERIES

高端有线48V幻象供电会议话筒



#### Wireless Intelligent Camera Tracking Mixing System

### VCS-W2800 SERIES

真分集四通道无线智能视像跟踪混音系统



#### VCS-W2800MX Features

- 采用全数字会议技术,基于数字网络架构开发,内置高性能CPU处理器,处理速度更快,音质更佳,支持讨论、视像跟踪、智能混音功能
- 采用3.4寸高清全视角960\*412像素IPS显示屏,直观显示和方便调节系统的各项参数,并支持中英文切换.
- 支持USB录音, 高保真WAV格式输出
- 采用60MHz的频率带宽,以300KHz频道间隔,提供400个频道选择,轻松避开各类干扰
- 真分集线路接收系统,四组独立天线进行音频与数据传输,保证音质传输过程中更加稳定可靠,减少长距离传输的接收盲点,增强接收距离和稳定性
- 具备4通道独立EQ(15段均衡)调节,满足不同列席人员 的音质偏好
- 具有多路232和485控制接口,支持连接摄像头、高清矩 阵和中控系统
- 具有多路音频输出,方便连接扩声系统及录播系统
- 传输距离为:室内60米,室外100米。

- Adopt all-digital conference technology, developed based on digital network architecture, built-in high-performance CPU processor, faster processing speed, better sound quality, Support discussion, camera tracking, and intelligent mixing functions
- Adopting a 3.4-inch high-definition full view 960 \* 412 pixel IPS display screen, it intuitively displays and facilitates the adjustment of various system parameters, and supports switching between Chinese and English
- Support USB recording, high-fidelity WAV format output
- Adopting a frequency bandwidth of 60MHz, with 300KHz channel spacing, providing 400 channel options to easily avoid various interferences
- True diversity line receiving system, with four independent antennas for audio and data transmission, ensuring more stable and reliable sound quality transmission, reducing blind spots in long-distance transmission, and enhancing reception distance and stability
- With 4-channel independent EQ (15 level equalization) adjustment to meet the sound quality preferences of different attendees
- With multi-channel 232 and 485 control interface, support to connect cameras, high-definition matrix and central control system
- With multi-channel audio output, it is convenient to connect sound reinforcement system and recording and broadcasting system
- Transmission distance is: indoor 60 meters, outdoor 100 meters.



#### Wireless Intelligent Camera Tracking Mixing System

# VCS-W2800 SERIES

#### **Features**

- 时尚设计,整体高档庄重,符合现代审美标准
- 专业高保真电容咪芯,拾音灵敏、语音清晰,带宽达到 20Hz~20KHz
- 话筒头部带双色发言灯环,单元发言时灯环为常亮红色, 单元申请发言时灯环为常亮绿色
- 话筒开关可选择触摸开关或机械开关, 待机未按时图案 常亮发光绿色, 按下后图案常亮发光红色, 并自带颜色切 换功能
- 采用2.4寸高亮度IPS TFT显示屏,显示内容清晰
- 内置高性能锂电池,自带TYPE-C接口,可以边充电边使用
- 超低功耗电路设计,连续发言时间不少于8小时,待机时间不少于12小时
- 单元采用UHF无线技术传输音频及控制信号,F有效通信 距离为: 室内50米 室外90米

• Fashion design, overall high-grade and solemn, modern aesthetic standards

真分集四通道无线智能视像跟踪混音系统

- Professional high-fidelity capacitor microphone, sensitive pickup, clear voice, bandwidth up to 20Hz ~ 20KHz
- The microphone head has a two-color speaking light ring, the light ring is always red when the unit speaks, and the light ring is always green when the unit requests to speak
- Provide touch switches or mechanical switches, the pattern is always bright green when standby, the pattern is always bright red after pressing, and also has color switching function
- With 2.4-inch high-brightness IPS TFT display, the display content is clear
- Built-in high-performance lithium battery, with TYPE-C interface, support charging while using
- Ultra-low power circuit design, continuous speaking time is not less than 8 hours, standby time is not less than 12 hours.
- Operation distance up to 90 meters with the best condition, 50 meters in normal condition.



VCS-W281G-D(鹅颈咪)



VCS-W281G-D (FMG06银)



VCS-W281G-D (FMG06黑)



VCS-W281V-D(鹅颈咪)



VCS-W281V-D (FMG06黑)



VCS-W281D (FMG06黑)

#### Wireless Intelligent Camera Tracking Mixing System

### VCS-W2800 SERIES

真分集四通道无线智能视像跟踪混音系统



#### **Features**

- 金属管体设计,内置天线,整体新颖时尚庄重
- 专业高保真动圈咪芯,拾音灵敏、语音清晰,带宽达到20Hz~20KHz
- 采用全视角OLED显示屏,显示内容清晰
- 超低功耗电路设计,连续发言时间不少于8小时,待机时间不少于12小时
- Metal tube body design, built-in antenna, overall novel, fashionable and solemn
- Professional high-fidelity dynamic microphone, sensitive pickup, clear voice, bandwidth up to 20Hz ~ 20KHz
- With a full-view OLED display, the display content is clear
- Ultra-low power circuit design, continuous speaking time is not less than 8 hours, standby time is not less than 12 hours.



#### **Features**

- 高科技外观设计,内置天线,整体新颖时尚庄重
- 可搭配领夹或头戴麦克风,拾音灵敏、语音清晰,带宽达到20Hz~20KHz
- 采用LCD显示屏,显示内容清晰
- 超低功耗电路设计,连续发言时间不少于8小时,待机时间不少于12小时
- High-tech appearance design, built-in antenna, overall novel, fashionable and solemn
- Can be used with a lavalier or a headset microphone, sensitive pickup, clear voice, bandwidth up to 20Hz ~ 20KHz
- With LCD display, the display content is clear
- Ultra-low power circuit design, continuous speaking time is not less than 8 hours, standby time is not less than 12 hours.





www.vaxden.com

#### Vaxden Audio Technology Co.,Ltd 恩平市沃电电子科技有限公司

Tel:+86 0750 7783231 Fax: +86 0750 7783231 E-Mail: info@vaxden.com

Address: 3F, Building 1,No.2, Jiangnan 10th Street, Dongcheng Town,Enping City, Guangdong,China

地址:广东省恩平市东成镇江南十街2号厂房一栋3楼